

Application for Updating New UI No. for Foreign Nationals 【For Mail-in Application ONLY】

茲向 貴行申請變更本人於 貴行所開立帳戶之外來人口統一證號，並同意自 貴行完成變更之日起生效。

I hereby apply to change the UI No. associated with all my accounts with the Bank, and agree that such change shall take effect from the date when the Bank completes its processing of the change.

戶名 Account name	
原舊式統一證號 Original UI No.	
新式統一證號 New UI No.	
檢附資料：載有新式統一證號之身分證件影本。 Attachment: Copy of the identification document which contains the new UI No.	

※注意事項 Note:

- 申請人填妥本申請書後，連同載有新式統一證號之身分證件影本，郵寄至本行任一分行。
Please complete this Application Form and post it to any branch of the Bank together with the copy of the identification document which contains the new UI No.
- 請務必填寫可聯絡之電話/行動電話及E-mail。若填寫資料不全或不正確，將視為未申請變更且本申請書亦不退回。
Please be sure to fill in a contactable telephone/mobile number and e-mail address. If the information provided in this Application Form is incomplete or incorrect, the Bank will not accept the application or return this Application Form.
- 如您有申請本行電話/網路/行動銀行服務，於您向本行變更為新式統一證號當日，請仍以變更前之統一證號登入上述服務，俟本行完成變更之日起，應以變更後之新式統一證號登入。如您原舊式統一證號有綁定行動銀行裝置，亦需請您以新式統一證號重新綁定。
If you have set up telephone/internet/mobile banking service with the original UI No., please enter the original UI No. while logging in to the above mentioned service systems. When the Bank completes its processing of the applied-for change, you shall log in thereto with the new UI No. If you have already registered a mobile device to access the mobile banking service with the original UI No., you will also need to re-register your mobile device with the new UI No.
- 為保障您的權益，如您的帳戶已約定入扣帳（例如信用卡扣款、薪資入帳及所得稅申報之繳退稅作業等），請您確認已通知相關單位變更為新式統一證號，以免影響入扣帳作業。
In order to protect your rights and interests, if you have designated your accounts for any direct debit/credit (such as automatic payment of credit card bills, payroll transfers, and the payment/refund of income tax, etc.), please remember to notify the respective companies directly about your new UI No. to ensure the processing of the direct debit/credit.
- 其他未盡事宜悉依本行存款「開戶總約定書」規定辦理。
Matters not covered by this Application Form shall be handled in accordance with the terms and conditions of the Bank's "Account Opening Master Agreement".

此致 凱基商業銀行 To KGI Bank

申請人(存戶) Applicant (Depositor) :

(請親簽 Authorized Signature)

聯絡電話 Telephone Number :

電子郵件 E-Mail : @

日期 Date: : 年 (year) 月 (month) 日 (day)

主管: 經辦: 資料變更日期:

版本: 110.06 版